
RAADSVRAAG cf. art. 37 RvO    

Aan de voorzitter van de Raad van Roosendaal   

Betreft: Raadsvragen cf. art. 37 RvO   

 

Steller vragen: Selda Bozkurt, René van der Heijden 

Onderwerp: Toegankelijkheid Kasteelweide in Wouw 

 

Kenmerk: 060-2024 

Datum: 03-04-2024 

 
Geachte voorzitter, 
 
Wij hebben sinds vorig jaar een prachtige toeristische trekpleister binnen onze gemeente erbij 
gekregen, namelijk de Kasteelweide  in Wouw. Echter, er ontbreekt nog een fatsoenlijk wandelpad. De 
bereikbaarheid en de toegankelijkheid zijn erbarmelijk slecht; de entree van het huidige wandelpad 
nodigt niet echt uit voor deze bezienswaardigheid. Mensen die de kasteelweide willen bezoeken  
vinden het jammerlijk dat ze de kasteelweide nu niet kunnen bezoeken. 
 

Burgerbelangen Roosendaal heeft hierover de volgende vragen; 

  

1. Is het college bekend met de zéér slechte toegankelijkheid van het wandelpad richting de 

kasteelweide? 

2. Is het college bekend met het feit dat bezoekers haast geen doorgang kunnen vinden i.v.m. de 

slechte staat van het pad, dat vol zit met kuilen en diepe sporen? 

3. Wie is er verantwoordelijk voor de staat van het wandelpad en zijn er plannen om het wandelpad 

voor bezoekers aan de kasteelweide in Wouw beter toegankelijk te maken, bijv. door het pad te 

verharden? 

4. Hoe en op wat voor termijn verwacht u dat deze ongemakken van een slecht begaanbaar 

wandelpad en daarmee de slechte toegankelijkheid naar de kasteelweide is opgelost? 

 

Namens Burgerbelangen Roosendaal  

 

Namens Selda Bozkurt, René van der Heijden  


